
    زينب امجديان
پيروز ارجمند دكتراي مردم شناسي موسيقي 
دارد. پيشتر مديركل دفتر موسيقی وزارت ارشاد 
و مديركل مركز موس�يقي حوزه هنري بود و در 
حال حاضر مشاور ارشد اقتصاد هنر اتاق بازرگاني 
ايران و آهنگساز و مدرس دانشگاه است. »جوان« 
با اين فعال عرصه موسيقی درباره كنسرت های 
موس�يقی خارجی در كش�ور، سياس�تگذاری 
عرصه فرهنگ�ی، مافيا در موس�يقی و تجاری 
ش�دن موس�يقی ايرانی گفت وگو كرده است.

    
مدتي است ش�اهد اجراي كنسرت هاي 
موس�يقي غربي در كش�ورمان هستيم. 
آيا موسيقي و خواننده هاي ايراني كفاف 
ذائقه ايراني ه�ا را نمي دهد؟ لزوم حضور 

هنرمندان خارجي در ايران چيست؟
اصولاً موسيقي هنري است كه حد و مرز هاي سياسي 
و جغرافيايي را درمي نوردد و يكي از روش هاي مهم 
تغذيه روح محس��وب مي ش��ود. طبيعتاً براساس 
تئوري هاي جامعه شناسي انسان براي رفع نياز هاي 
احساسي اش نيازمند اين است كه گونه هاي مختلف 
در اختيارش قرار گيرد و آن گونه اي را كه به طبع و 
ذائقه اش خوشايند است را انتخاب كند. در هنر اين 
مرزهاي سياسي خيلي نقشي ندارند مثلاً همانطور 
كه گروه هاي موسيقي ما از ايران به خيلي از كشور ها 
مي روند و مورد استقبال هم قرار مي گيرند، بخشي 
از مردم ما هم دوست دارند موسيقي خارجي را در 
ايران ببينند و بشنوند. در حقيقت بايد گفت مرز هاي 
سياسي در عرصه فرهنگ نقش ندارد. مثل همين 
صداوسيما كه دهها فيلم خارجي را پخش مي كند. 
به عبارت ديگر اين رفت وآمد هاي فرهنگي در دنيا 
رايج و طبيعي است. ما نبايد مرز هاي خودمان را براي 
ورود و حضور هنرمندان ببنديم. اگر قرار بر بستن 
مرز ها بود، ما نمي توانستيم معماري جنوب اسپانيا 
را بر اساس معماري اسلامي خودمان بنا كنيم. اين 
رفت وآمد ها باعث پيشرفت مي شود. ما بايد بناي اين 

امر را بر توسعه و گفتمان فرهنگي بگذاريم. 
س��ال 1393 محس��ن يگان��ه در لس آنجلس اجرا 
داش��ت. چند هزار نفر رفتند و اجرايش را ديدند و 
من شخصاً خوشحال شدم كه هنرمندان پاپ ايراني 
در لس آنجلس با اجرا هايشان يك موسيقي خوب و 
تعريف شده اي را با فرهنگ خودمان صادر مي كنند. 
امروز اي��ن نگراني وجود ن��دارد و هنرمندان ايراني 
موس��يقي هاي خوبي توليد مي كنند اما گونه هاي 
موسيقي مثل» شيلر«، »كيتارو« و »جيپسي كينگز« 
موسيقي هاي خاصي هستند كه نمونه هايشان را در 

ايران نداريم و اينها از برند هاي خارجي هستند. 
اما اين انتقاد درباره اين گروه هايي كه نام 
برديد وجود دارد كه در حال حاضر اين 
گروه ها دوران افول هنري خود را تجربه 
مي كنند و براي اجرا به ايران و كشورهاي 
عمدتاً آسيايي علاقه مند مي شوند. نظر 

شما در اين باره چيست؟
اولين گروه خارجي كه سال 1392 وارد ايران شد 
و به طور رسمي مجوز اجرا در ايران را دريافت كرد 
گروه »كيت��ارو« بود. »كيتارو« آهنگس��از ژاپني 
است كه با سريال معروف »جاده ابريشم« شناخته 
مي شود و يكي از بنيانگذاران و اولين هايي است كه 
در عرصه موسيقي الكترونيك بر مبناي ملودي هاي 

شرقي كاركرده و شناخته شده است. 
بعد از آن گروه »جيپسي كينگز« به ايران آمد كه يك 
موسيقي اسپانيايي است كه بخشي از اين موسيقي 
ريش��ه در فرهنگ ايران و عرب دارد. اين گروه يك 
گروه بسيار معروف در اسپانيا و دنياست. به عبارت 
ديگر يك گ��روه بين المللي اس��ت. »كلايدرمن« 
هم به ايران آمد و در ايران ش��ناخته ش��د. يكي از 
بيش��ترين فروش هاي آلبوم پيان��و را در چند دهه 

اخير»كلايدرمن« به خود اختصاص داده است. 
»گروه شيلر« هم كه يكي از معروف ترين گروه هاي 
موسيقي آلماني است امسال آلبومي توليد كرد كه 
بهترين آلبوم سال آلمان شد و در طول كنسرتش 
در آلمان نزديك به نيم ميليون بيننده داش��ت. 
همين نشان مي دهد اينها گروه هاي خيلي دست 
چندم و از پا افتاده نيستند. ما در ايران براي حضور 
گروه هاي خاص محدوديت داريم؛ گروه هايي كه 
خواننده ندارند و موسيقي بدون كلام دارند، امكان 

حضور بيشتري در ايران پيدا مي كنند. 
گروه جيپس��ي كينگز كه به ايران آم��د يك گروه 
خانوادگي است. گروهي جوان كه پدرانشان هم با 
همين نام گروه موسيقي داشتند. وقتي گروه جيپسي 
كينگز جوان به ايران آمد، دو نفر از موسيقيدان هاي 
پدر هم در اين گ��روه حضور داش��تند و اين گروه 
فرزندان همان پدران هستند. موسيقي »جيپسي« 
يا همان »فلامنكو« اسپانيا ريشه در فرهنگ قديمي 
ايران دارد كه در دوره رنس��انس اروپا كه مسلمانان 
اس��پانيا را فتح مي كنند برخي از موسيقي ما وارد 
اسپانيا مي شود و در اروپا مي ماند و ساز بربط ايراني 
تبديل به گيتار مي شود. اين موسيقي را كه لحن و 
تحريرهايش با موس��يقي ايراني نسبت دارد من به 
عنوان يك موسيقي ش��رقي و غربي مي شناسم و 
شايد يكي از دلايل استقبال مردم از اين نوع موسيقي 
همين ريشه ايراني و ش��رقي آن باشد. گروهي كه 
اجراي خوبي داش��ت اما من با اج��راي آن در تالار 
وحدت مخالف بودم؛چراكه آن تالار از لحاظ ساختار 

براي اين نوع موسيقي مناسب نيست. 
گويا قيمت كنسرت هاي اين خواننده ها 

از كنسرت هاي ايراني بيشتر است. 
 اين يك امر طبيعي اس��ت. يك هنرمند بين المللي 
قيمت خودش را دريافت مي كند و گروه ها با ارز خارجي 
هزينه هايشان محاسبه مي شود. البته تفاوت اينها هم 
در توليدات و محصولاتش��ان هم است. ما نمي توانيم 
انتظار داشته باش��يم گروهي با رتبه يك جهاني كه 
بليتش در اروپا 60يورو به فروش مي رسد وقتي به ايران 
مي آيد هزينه بليتش 50هزار تومان باشد. طبيعتاً بايد 

براي محصول بهتر پول بهتري پرداخت. 
 انتخاب اين افراد و گروه هاي خارجي در 

ايران با چه موازيني صورت مي گيرد؟
انتخاب اين گروه ها بر اس��اس نظر تهيه كننده و 
مجوزي است كه وزارت ارشاد پيشنهاد مي دهد و 
بررسي مي كند. زماني كه من مسئوليت مديركل 
دفتر امور موسيقي وزارت ارشاد ايران را بر عهده 
داشتم به دلايل شرايط آن زمان خيلي علاقه مند 
نبودم اما اولين بار خودم به گروه »كيتارو« مجوز 
دادم و پيگي��ري كردم. م��ا با »كيتارو« ش��روع 
كرديم ك��ه يك موس��يقي ناب ب��دون خواننده 
اس��ت. اجراي »كيت��ارو« بنا بر نظر بس��ياري از 
متخصصان و مخاطبان اجراي بس��يار حرفه اي و 
خوبي داشت. خود من شخصاً با اجراي گروه هاي 
موس��يقي خارجي مخالف نيس��تم، ام��ا بايد بر 
انتخاب گروه ها توجه بس��ياري شود. گروه هايي 
اجازه اجرا داشته باشند كه موسيقي شان تناقضي 
با فرهنگ ايراني نداشته باشد يا شخصيت هايي 
كه خود موزيسين ها دارند. برخي جوانان ما از اين 
نوازندگان الگوپذيري مي كنند و تأثير مي گيرند. 
اين گروه ها بايد از ش��أن اخلاقي و متناس��ب با 

فرهنگ ايراني برخوردار باشند. 
كاهش كيفيت موسيقي ايراني مي تواند 

در اين مسئله تأثيرگذار باشد؟
خير، چون اس��تقبال مردم از گروه هاي موسيقي 
ايراني زياد است و به نس��بت گروه هاي موسيقي 
ايراني، اس��تقبال خيل��ي زيادي از اي��ن گروه ها 
نمي ش��ود. گروه شيلر س��ه ش��ب در يك سالن 
2هزار و خرده اي جمعيت اجرا دارد، در حالي كه 
خوانندگان پاپ ما در ماه 20 ش��ب در سالن هاي 
3هزار نفري كنسرت برگزار مي كنند و بسيار هم 

مورد استقبال قرار مي گيرد و سالن ها پر مي شود. 
اين گروه ها مخاطب خاص خودش��ان را دارند و 
رونق در موسيقي ايران و پاپ ما بيش از اينهاست. 
بخش عمده اي از موسيقي پاپ ما نسبت به چند 
دهه قبل در رتب��ه جهاني در جنبه س��از بندي و 

اركستراسيون اثر كمتري دارد. 
مسئول اين اتفاق چه كسي است؟

رس��انه ها و منابعي كه مردم براي شنيدن موسيقي 
از آن اس��تفاده مي كنند در طول زم��ان ذائقه مردم 
را مي س��ازند. ما خيلي محدود موس��يقي خوب در 
صداوسيما مي شنويم، چند دقيقه موسيقي محلي 
خوب پخش مي شود؟! چند خواننده درجه يك پاپ 
كارهايشان پخش مي شود؟ توليدات خود صداوسيما 
چقدر مناس��ب مردم اس��ت؟! من همه اين موارد را 
مورد بررس��ي و پژوهش قرار داده ام. يكي از عوامل 
مخرب در اين زمينه صداوسيماس��ت و بخشي هم 
رسانه هاي مجازي و شبكه هاي اجتماعي. اينكه ما 
سالن هاي مناسب براي كنسرت هايمان نساختيم و 
اين موسيقي را در س��الن ها رها كرديم و سياست و 
استراتژي مناسبي برايش نداشتيم، بيشتر سياست 
حذفي بوده است تا اصلاحي. در حقيقت با سياست 
حذفي و برخورد امنيتي نمي ش��ود عرصه فرهنگي 
را مناسب سازي كرد. چون اين هنرمند بايد با فراغ 
بال اثرش را توليد كند و آرامش داشته باشد. به نظر 
من سياست هاي ما در عرصه فرهنگي سياست هاي 

بازدارنده توسعه است. 
سياس�تگذاري ها در اي�ن وضع چقدر 

تأثيرگذار بوده است؟
ما اصولاً سياستگذاري درستي در عرصه فرهنگي 

نداريم. برخ��ورد امنيتي و غيرفرهنگ��ي در عرصه 
فرهنگي جوابگو نيست. البته در تمام دنيا همين طور 
است. بحث كپي رايت اصلًا رعايت نمي شود، برخي 
هنرمندان آثارشان كپي مي شود و كسي و نهادي هم 
پاسخگو نيست و ما هر ساله شاهد خانه نشين شدن 
هنرمندان شاخص مان هس��تيم. بحث بيمه هاي 
هنرمندان همين طور. اين بيمه اجتماعي هنرمندان 
در كسر بيمه هاس��ت يا هنرمندان برجسته كشور 
مثل محمدعلي كشاورز و اس��اتيد برجسته ماهي 
180هزارتومان مس��تمري دريافت مي كنند. اين 
رقمي توهين آميز است و اين روش روشي است كه 
هنرمند را اقنا نمي كند و برخي هنرمندان مجبورند 
براي گذران زندگي دنبال توليد آثار عامه پسند باشند 
و قطعاً اين آثار كه دغدغه فرهنگي و معرفتي در آن 

نيست، نمي تواند فرهنگ سازي نمايد. 
شرايط مديريت موسيقي در چند سال 
اخير بيشتر دست باندها، تهيه كننده ها 
و مافيا بوده يا سياس�تگذار متولي امر 

موسيقي است؟
وزارت ارشاد به عنوان مؤثر ترين بخش هنر مديريت 
كشور است و صداوسيما بزرگ ترين پخش كننده 
توليدات هنري اس��ت. به نظر من ه��ر دوي آنها  از 
معضل و مشكل بحران مديريت برخوردار هستند. 
مديران متخصص در اين دو س��ازمان نيستند. من 
آخرين مدير كلي بودم كه تخصصم موسيقي بود كه 
در سال 93استعفا كردم. بعد از من سه مدير روي كار 
آمدند كه هر سه در عرصه موسيقي بي تجربه بودند. 
موسيقي هنري حرفه اي است كه بايد استراتژي و 
برنامه ريزي داشته باشد. ما سياستگذاري در عرصه 
موسيقي نداريم، بلكه سياستگذاري سليقه مديري 
است كه در آن مس��ند مي نشيند. من فكر مي كنم 
دولت اولين متهم اين بي سليقگي فرهنگي در عرصه 
موسيقي است و بعد هم بحث مافيا مطرح است، نه 
اينكه قدرت نداشته باشند، بلكه نفوذشان به آن اندازه 
نيست. بخشي از موسيقي هم زيرزميني است كه 

فعاليت جدي دارد و قابل كنترل هم نيست. 
تجاری شدن و غلبه سودجويي چقدر 

به اين وضعيت دامن زده است؟
وقت��ي چرخ��ه موس��يقي وارد صنعت مي ش��ود 
و ما وارد يك دوره صنعت موس��يقي مي ش��ويم، 
طبيعتاً نمي ش��ود بخش اقتصادي اش يعني گروه 
س��رمايه گذار، گروه تهيه كنن��ده و برگزاركننده 
كنس��رت را ناديده گرفت. در واقع توليد موسيقي 
دست اينها مي افتد. اينها به آهنگسازان و خوانندگان 
سفارش مي دهند. بنابراين در ذائقه سازي و توليد 
خيلي مؤثر نيس��تند. يعني اگر امروز من به عنوان 
يك آهنگس��از آلبومي را توليد كن��م آلبوم من در 
صورت نداشتن يك س��رمايه گذار و يك حمايتگر 
مالي محكوم به شكس��ت اس��ت. در دوره تاريخي 
حدود 10 سال پيش وقتي اثري توليد مي شد خود 

آن اثر خودش را تأمين مالي مي كرد. 
 اما امروز بدون حمايت اين افراد امكانپذير نيست. 
طبيعتاً سليقه اين تهيه كنندگان خصوصي در شكل 
دادن يك جريان به هر حال نامناسب در موسيقي 
ايران نقش داشته است اما اصولاً من موسيقي امروز 
ايران را موس��يقي بدي نمي دانم و فكر مي كنم ما 
در دوره خوبي از موس��يقي قرار داريم. گروه هاي 
موسيقي در سبك هاي موسيقي مختلف فعاليت 
مي كنند كه تعدادش��ان از نظر كميت زياد است 
و در بين اين تعداد ما مي توانيم نمونه هاي كيفي 
خوبي پيدا كنيم خصوصاً كه يك رغبت و ميل به 
بازگشت به اصل موسيقي ايراني در آثار حتي پاپ 
ايراني مشاهده مي شود. همه اينها نشان مي دهد 
ما در حال گذر به س��مت يك دوره پس��ت مدرن 
هستيم و در ادامه هم منتظر نسل جديدي هستيم 
كه وارد موسيقي مي شوند و بيان و گفتمان خاص 

خودشان را دارند.
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بلن�د  انيميش�ن  اك�ران 
سينمايي »فيلشاه« ساخته 
گروه هنرپويا در ۴۰۰ س�الن 
سينماي روس�يه آغاز شد. 
به گ��زارش  مه��ر به نق��ل از 
روابط عمومي بنياد سينمايي 
فارابي، نمايش »فيلش��اه« به 
كارگرداني ه��ادي محمديان 
پس از دوبله به زبان روس��ي و 

طي مراحل فني از پنج ش��نبه 21 نوامبر )30 آبان( در اين كشور آغاز شده است و تا يك 
هفته ادامه دارد.  كارشناسان سينمايي روسيه از استقبال مخاطبان »فيلشاه« در روزهاي 
نخست اكران در اين كشور خبر داده و معتقدند اين استقبال مي تواند زمينه اي براي اكران 
فيلم هاي ايراني در اين كشور باشد.  قرار است »فيلش��اه« علاوه بر سينماهاي روسيه در 
سالن هاي چهار كشور بلاروس، قزاقستان، قرقيزس��تان و جمهوري آذربايجان هم روي 
پرده برود.  داستان »فيلشاه« در جنگلي در آفريقا رقم مي خورد. رئيس گله فيل ها صاحب 
فرزندي مي شود كه همه انتظار دارند جانش��ين رئيس گله باشد، اما برخلاف تصور همه 
فيلشاه بسيار دست و پا چلفتي است و هيكل گنده اش هميشه سبب تخريب و خرابكاري 
مي شود... اين انيميشن در اصل درباره اصحاب فيل و حمله ابرهه به خانه كعبه است كه در 

نهايت به ولادت حضرت محمد)ص( ختم مي شود. 

نسخه با كيفيت فيلم سينمايي »ليلي با من است« كه توسط لابراتوار فيلم اداره كل 
آرشيو صداوسيما اصلاح رنگ و تصوير شده است به مناسبت هفته بسيج از شبكه 

نسيم پخش مي شود. 
شبكه نسيم كه در شيوه كار جديد خود تاكنون نسخه باكيفيت فيلم هاي »خانه خلوت«، »شيدا«، 
»آدم برفي« و... را پخش كرده است، اين بار نسخه با كيفيت فيلم سينمايي »ليلي با من است« 
كه توسط لابراتوار فيلم اداره كل آرشيو صداوسيما اصلاح رنگ و تصوير شده است را به مناسبت 
هفته بسيج در كنداكتور اين شبكه جانمايي و دوشنبه ۴ آذرماه ساعت 21 پخش كرده و تكرار 
آن روز بعد سه شنبه در ساعت 3 بامداد و 8 صبح پخش خواهد شد.  »ليلي با من است« يك فيلم 
سينمايي كمدي با هنرنمايي پرويز پرستويي، محمود عزيزي و شهره لرستاني با ماجراي يك 
فيلمبردار تلويزيوني است كه از جبهه و جنگ مي ترسد و براي اينكه بتواند از صندوق تلويزيون 
وام بگيرد تا خانه نيمه ساخته اش را تكميل كند مجبور است براي فيلمبرداري فيلمي مستند از 

اسراي عراقي به منطقه جنگي برود و اين تازه شروع ماجراست. 

موس�يقي هنري حرفه اي اس�ت 
كه بايد اس�تراتژي و برنامه ريزي 
داشته باش�د. ما سياس�تگذاري 
در عرصه موس�يقي نداريم، بلكه 
سياستگذاري سليقه مديري است 
كه در آن مسند مي نشيند. بخشي 
از موسيقي هم زيرزميني است كه 
فعاليت جدي دارد و قابل كنترل 

هم نيست

وزارت ارش�اد به عنوان مؤثر ترين 
بخش هنر مديريت كش�ور است و 
صداوسيما بزرگ ترين پخش كننده 
توليدات هنري است. به نظر من هر 
دوي آنها از معضل و مشكل بحران 
مديريت برخوردار هستند. مديران 

متخصص در اين دو مركز نيستند

دولت اولین متهم بی سلیقگی فرهنگی در عرصه موسیقی است
گفت وگوي »جوان« با مدير سابق دفتر موسيقی ارشاد

وقتي موسيقي وارد چرخه صنعت مي شود، نمي توان بخش اقتصادي اش را ناديده گرفت

رونمايي اولين مجموعه طنز »سنگپاي قزوين« با حضور مدير دفتر طنز حوزه هنري 
و جمعي از هنرمندان برگزار شد. 

به گزارش »جوان« به نقل از روابط عمومي حوزه هنري، در اين برنامه »ناصر فيض« قزوين 
را پايگاه مهم طنز كشور برش��مرد و گفت: »اين منطقه در حوزه هاي مختلف فرهنگي، 

علمي و ديني زادگاه مشاهير كشور بوده است.« 
وي افزود: »بزرگان طنز ايران در طول تاريخ در اين شهر زيسته و رشد كرده اند. عبيد زاكاني 
قطب طنز فارسي اس��ت. او با زبان فرهيختگان و عوام س��خن گفته و شيوه هاي مختلف 
طنزپردازي را به كمال رسانده است به همين سبب مردم قزوين مردمي فهيم، نكته سنج و 
در طنزپردازي سرآمدند.«  فيض بر استفاده درست و دقيق از ظرفيت لهجه قزويني تأكيد 
و خاطرنشان كرد: »گويش هاي محلي به دليل شيريني و جذابيت از ظرفيت بالايي جهت 
طنزپردازي برخوردار هستند.«  در ادامه اين برنامه رئيس حوزه هنري قزوين گردهمايي 
طنزپردازان و اهالي قلم در رونمايي كتاب طنز س��نگپا را مايه خوشحالي دانست.  علي 
هوشمند گفت: »چاپ اين اثر تجربه اي موفق براي گام هاي بعدي بود و اميدواريم در تداوم 
اين راه با همكاري طنزپردازان شهرمان، مجموعه هاي بعدي نيز توليد و گردآوري شود و به 
چاپ برسد.«  در اين برنامه جمعي از شاعران آثار خود را قرائت كردند و در پايان با حضور 
علي هوشمند، ناصر فيض، فاطمه محمد بيگي- مديركل كتابخانه هاي عمومي استان- از 
اولين مجموعه طنز س��نگپاي قزوين رونمايي به عمل آمد.  اين برنامه به مناسبت هفته 

كتاب، به همت حوزه هنري و با همكاري اداره كل كتابخانه هاي عمومي برگزار شد. 

مجموعه طنز سنگپا رونمايي شد

 اكران انيميشن »فيلشاه« 
در ۴۰۰ سينماي روسيه

خبر حضور فيل�م جديد حس�ن فتحي در جش�نواره فجر امس�ال تكذيب ش�د. 
به گزارش باش��گاه خبرنگاران جوان، در حالي كه در روزهاي اخي��ر و در فضاي مجازي، 
اخباري مبني بر نمايش فيلم سينمايي »مست عشق« در جشنواره فيلم فجر منتشر شده 
بود، حسن فتحي با انتشار پستي در صفحه شخصي اش نمايش »مست عشق« در جشنواره 
فجر را تكذيب كرد و نوشت: »خبر درج شده در برخي رسانه ها صحت ندارد. بنده فيلمي 
در جشنواره فجر امسال نخواهم داشت.«  شهاب حسيني براي ايفاي نقش »شمس« و 
پارسا پيروزفر براي ايفاي نقش »مولانا« در اين فيلم انتخاب شده اند. تهيه كننده اين فيلم، 
مهران برومند است و فيلمنامه آن را حسن فتحي و فرهاد توحيدي نوشته اند. داستان فيلم 

»مست عشق« همزمان با دوران زندگي مولانا و شمس تبريزي رخ مي دهد. 

 تكذيب حضور »مست عشق« 
در جشنواره فيلم فجر

 پخش نسخه اصلاح رنگ شده
 »ليلي با من است«  از شبكه نسيم

حسين اسماعيلی | مهر

برابــر راي شــماره 139860315001002173مــورخ 1398/7/21 هیــات 
اول/ هیــات دوم موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی 
و ســاختمان هاي فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی تصرفــات 
مالکانــه بلامعــارض متقاضــی آقــاي علــی ملکشــاهی فــر، فرزنــد دوســت 
محمــد، بــه کدملــی 4500151184 (ششــدانگ) یــک بــاب ســاختمان به 
مســاحت 206/76 متــر مربــع پــلاك 66 فرعــی از 1419 اصلــی واقــع در 
ایــلام، میــدان نبــوت، ابتــداي چالســرا خریــداري شــده از علــی و طاهــر 

فیــض الهــی و منتســب بــه مالکیــت آزاد خــان نیــک خلــق.
 لــذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه فاصلــه ي 15 روز 
ــند  ــدور س ــه ص ــبت ب ــخاص نس ــه اش ــی ک ــود در صورت ــی می ش آگه
مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند می تواننــد، ظــرف مــدت دو 
ــخ  ــاه از تاری ــک م ــدت ی ــرف م ــی ظ ــاي اصلاح ــورد آگهی ه ــاه و در م م
ــس  ــن اداره تســلیم و پ ــه ای ــود را ب ــراض خ ــن آگهــی، اعت انتشــار اولی
ــراض،  ــلیم اعت ــخ تس ــاه از تاری ــک م ــدت ی ــرف م ــید، ظ ــذ رس از اخ
دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نماینــد. بدیهــی اســت در 
صــورت انقضــاي مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات 

ســند مالکیــت صــادر خواهــد شــد.

ســند و کارت خــودرو ســواري وانــت پیکان مــدل 1387 به شــماره 
ــور 11487051795  ــران 84 -639 د 25 و شــماره موت ــی ای انتظام
بــه شــماره شاســی NAAA36AA69G80070 متعلــق بــه آقــاي 
مهــدي دهقانــی بــه شــماره ملــی 3391908671 مفقــود گردیده و 

از درجــه اعتبــار ســاقط می باشــد.              

اصــل ســند مالکیــت (بــرگ ســبز) خــودرو ســواري پرایــد 
ــی  ــماره انتظام ــه ش ــفید ب ــگ س ــه رن ــدل 1388 ب 132 م
ایــران 24 - 375 د 97 و شــماره موتــور 3034966 بــه 
ــده و از  ــود گردی ــی S1422288098010 مفق ــماره شاس ش

ــد.               ــاقط می باش ــار س ــه اعتب درج

ــودرو  ــی خ ــند کمپان ــبز) و س ــرگ س ــت (ب ــند مالکی ــل س اص
ســواري وانــت پیــکان 1600مــدل 1388 بــه رنــگ ســفید بــه 
ــور  ــماره موت ــه ش ــران 24 - 696 د 94 ب ــی ای ــماره انتظام ش
 NAAA36AA89G840827ــه شــماره شاســی 11488017631ب

ــد.               ــاقط می باش ــار س ــه اعتب ــده و از درج ــود گردی مفق

 


